



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 19-05-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 19-05-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Bas Laan, Daniël van Lammeren, Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)

Afwezig: Ivar Tames

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Ivar is afwezig, machtigt Wisse

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Aangezien er geen punten over OER deel B bachelor Geneeskunde ingestemd hoefden te worden, is de reactie van de FSR vandaag naar Neeltje verstuurd na goedkeuring van Ivar.

Er komt nog een tweede, verbeterde versie van het selectiereglement van de Premaster, waarna de FSR er een officiële reactie op kan geven. Marike de Ruiters heeft aangegeven deze binnenkort te verwachten van de selectiecommissie. Wanneer de FSR deze aangepaste versie heeft ontvangen, zal Splinter er een vergaderstuk over maken.



3. Post in/uit

- Voordrachten en benoemingen OC-GEN
- Voordrachten en benoemingen OC-MI
- Reacties OER'en

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 12-05-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	1. gaat naar bekers ter promotie kijken (verkiezingen evenement) 2. kijkt met Maisy naar het archiveren van de mail van Dick omtrent flyers 3. plant een gesprek met OC-GNK, zodat de toekomstige raadsleden kennis kunnen maken met dit orgaan en haar leden 4. verdiept zich in de raadsassistenten ivm datum van de functieverdeling 5. voegt een zinnetje toe bij de MOFA update ter verduidelijking voor de notulen 6. tekent namens de FSR voor voortgang van het MOFA-project	1. lopend 2. ongedaan 3. ongedaan 4. lopend 5. ongedaan 6. gedaan
Maisy	1. schrijft een vergaderstuk over 'de nacht van de vluchteling' 2. gaat OT-MI vragen naar de reservering kwaliteitsgelden in het jaarplan van OT-MI 3. prikt een datum met de FSR VU in juni 4. gaat haar eigen declaraties na	1. gedaan 2. lopend 3. lopend 4. lopend
Splinter	1. gaat TAQT-trainingen uitzoeken en voorstellen aan de overige raadsleden 2. stuurt de reactie van de FSR naar Neeltje uiterlijk donderdag 15 mei (OER deel A) 3. stuurt de door de FSR (op de vergadering) opgestelde reactie naar Neeltje Schrofer uiterlijk donderdag 15 mei (OER bachelor deel B MI)	1. gedaan 2. gedaan 3. gedaan
Ivana		
Lieke	1. kijkt met Danyscha naar een activiteit voor het overdrachtsweekend	1. lopend
Wisse	1. vraagt nog eens uit bij de MOFA-werkgroep wat er gedaan kan worden met het overige geld en of dit in context geplaatst kan worden	1. lopend
Bas		

Daniël		
Danyscha	1. kijkt met Lieke naar een activiteit voor het overdrachtsweekend	1. lopend
Ivar		
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 12-05-2025 zijn vastgesteld, onder voorbehoud van het aanpassen van het zinnetje bij MOFA door Sacha.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

- Op maandag 12-05 heeft Sacha het evenement ter promotie van de verkiezingen gecoördineerd. Hierbij is er de hele dag gratis koffie uitgedeeld aan studenten. De dag was soepel verlopen en alle 3 deelnemende partijen waren aanwezig om campagne te voeren. Succesvol!

5.2. Nacht van de vluchteling (15 min)

Stichting Vluchteling organiseert op 14 en 15 juni een sponsorloop om geld in te zamelen. "We komen in actie in conflict- en oorlogsgebieden waar ook ter wereld." De IFMSA UvA organiseert een groep die mee gaat lopen. In dit vergaderstuk zal besproken worden of de FSR betrokken wil zijn en op wat voor manier.

De FSR kan hierbij mogelijk ondersteunen op verschillende manieren, namelijk: meelopen, sponsoren of helpen met promotie.

In de werkafspraken staat het volgende:

"De FSR als geheel wil zich niet uitlaten over politieke kwesties, omdat de rol van de FSR naar haar mening enkel op het vlak van kwaliteit van onderwijs ligt en omdat politieke kwesties vaak meerdere kanten hebben, waarbij het innemen van één standpunt vaak leidt tot uitsluiting van een groep studenten. Uitzonderingen zijn politieke onderwerpen die direct invloed hebben op studenten, het onderwijs of de universiteit."

Het steunen van een goed doel is een grijs gebied, het gaat niet direct over politiek. Vandaar dat het op deze PV besproken wordt. Goede doelen kunnen immers politiek wel degelijk raken.

Besloten is dat per situatie door de FSR beoordeeld zal worden of een goed doel gesteund zal worden door de FSR. Zowel medisch- of onderwijsgerichte onderwerpen als overige onderwerpen dienen (kort) op de PV te worden besproken.

Vergaderstukken kunnen worden ingediend indien een raadslid een goed doel zou willen promoten middels de FSR, DB bepaalt dan of het op de PV wordt besproken. Hierbij zal zij vaak de keuze maken om dit wel te doen.

Wat betreft toekomstige mogelijke aanvragen voor promotie: het van belang om ruimte te houden voor haar eigen vacatures etc.

Sacha stelt dan ook in deze situatie voor:

- Promotie via Instagram en plasmaschermen
 - Lieke en Maisy coördineren dit.
- Een raadslid kan zelf meelopen als diegene dat leuk vindt, als er meerdere raadsleden gaan zou dat ook als foto op de Instagram geplaatst kunnen worden
- Sponsoring op eigen titel doen of regelen

5.3. Overleg Yvo, Suzanne, Hotze (4 min)

Op 27-05-2025 vindt het volgende 2-maandelijkse overleg met Yvo Roos, Suzanne Geerlings en Hotze Lont plaats. Hiervoor moet de agenda worden vastgesteld. Vanuit de opleiding zijn er enkele agendapunten verstuurd, te weten:

- Opbrengst SR-enquête
- Studentenraadsverkiezingen
- Visitatie Geneeskundeopleidingen en het vervolg daarop

Punten voor de rondvraag vanuit de FSR:

- Vervolg vragen van omgaan met Hot Moments
- ELLLA
- UMC landelijke data

De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met 10 stemmen voor de agenda voor het overleg met Yvo Roos, Suzanne Geerlings en Hotze Lont zoals op deze PV besproken.

Sacha stuurt de agenda naar Yvo, Suzanne en Hotze.

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de CSR.

Ivana stuurt de notulen van de CSR vergadering naar Maisy.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Op dinsdag 13 mei zijn Splinter, Wisse en Ivar naar het informeel overleg met het MT-BA geweest. Ulla was niet aanwezig. Hier zijn achtereenvolgens de volgende punten besproken.

- Update MoFa
 - Wisse heeft een update gegeven omtrent de voortgang van het MoFa project
- Voortgang SR verkiezingen
 - Wisse heeft een update gegeven omtrent de vordering van de SR verkiezingen en de deelnemende partijen.
- Evaluatie van de visitaties
 - Er waren naar aanleiding van de visitaties nu al een aantal aanbevelingen, voorafgaand het officieel rapport:
 - De facultaire speerpunten komen maar matig naar voren
 - Samenwerking moet meer terugkomen in het onderwijs
 - De aansluiting met de master is niet optimaal. Hier valt winst te behalen
 - Het thema zelfregulerend komt maar matig terug. Hiervoor is te veel structuur en 'studieverplichting' door toetsing, lessen en ZSO's aanwezig, om het oprecht zelfregulerend te noemen.
 - Docenten moeten het onderwijs niet als opgelegde bijtaak krijgen, maar er meer tijd voor krijgen en er meer eigen interesse in hebben. Dit gaat soms niet helemaal goed
- SR enquête
 - Het MT-BA wilde graag de SR-enquête bespreken, en punten benoemen die zij naar voren vonden komen. Ook gingen zij in op de aanbevelingen van de opleiding.
 - Bekendheid mental-health faciliteiten
 - De resultaten laten zien dat de mental health-faciliteiten niet bekend genoeg zijn. MT-BA stelde onder andere voor de nieuwe visuals meer te laten zien, zoals op de plasmaschermen.
 - Verbondenheid
 - Het MT vond het leuk om te zien dat onderwijsmomenten door velen werd aangegeven als een oorzaak van verbondenheid

- Bekendheid FSR
 - Uit de resultaten blijkt dat de FSR niet zeer bekend is. Petra benoemde dat dit ook veel onder eerstejaars is, maar later in de studie afneemt, omdat in de beginfase de studie erg overweldigend en druk kan zijn.
- Diversiteit & Inclusie
 - Uit de resultaten bleek dat er niet veel aandacht was voor diversiteit en inclusie in de bachelor.
 - Petra gaf aan dat dit onderhand meer wordt, omdat er ook een nieuwe student diversity officer is aangenomen.
 - Daarnaast wordt er binnenkort een lunch georganiseerd met als doel de promotie van diversiteit en inclusie
- Duurzaamheid en Planetary health
 - Uit de enquête bleek dat het onderwijs hierover niet prikkelend genoeg bleek, niet diepgaand genoeg was en maar matig bezocht werd.
- Internationalisering
 - Het MT-BA gaf in te zien dat zij snappen dat kosten een moeilijk probleem zijn voor de gelijke kansen omtrent internationaliseringsmogelijkheden (SR-enquête). Hiervoor wordt onderhand gekeken naar opties dichterbij huis.
 - Wisse benoemde, indien geïntegreerd in het curriculum, er nu ook mogelijkheden zijn klassikaal met buitenlandse universiteiten te bellen, omdat binnenkort meerdere video-bel lokalen worden gebouwd vanuit project MoFa.
- Leerlijn AV
 - De leerlijn AV werd in de enquête niet goed beoordeeld. Het MT gaf aan dat hieraan gewerkt werd.
- Student mentoren eerste jaar
 - In het eerste jaar krijgen veel studenten een student mentor
 - Uit de enquête bleek dat deze goed beoordeeld werden.
 - Petra gaf aan dat deze student-mentoren uniformere feedback geven.
- Werkcolleges
 - Het Mt zag de problemen met de werkcolleges in, en gaf ook aan dat reistijd inderdaad een belangrijke factor is, maar ook een factor waar zij niets aan konden doen
- Aanbevelingen uit de enquête met reactie MT-BA
 - InterProfessionele Educatie (IPE)

- Er is veel te winnen, zowel in opdrachten als in variatie.
- Hier waren ze het mee eens. Maar Splinter is momenteel al in gesprekken om dit aan te pakken
- Sterke Start
 - Het MT-BA gaf als advies dat een dergelijk initiatief ooit al gedeeltelijk bestond, in de vorm van de MFAS studenten dummy.
 - Hier zou de FSR promo voor kunnen maken, na te kijken of deze nog bestaat. Eventueel zou deze nog online gezet kunnen worden
 - Waarschijnlijk zou deze nog wel geupdate moeten worden
- Artificial Intelligence (AI) in de opleiding.
 - De FSR deed de aanbeveling AI meer in het onderwijs te laten terugkomen, en meer focus te leggen op verantwoord en handig gebruik, evenals ethische overwegingen rondom AI.
 - Het MT-BA reageerde hierop dat hiervoor het AI beleid van de UvA moet worden afgewacht.
- Mentoraat
 - Er zijn verschillende stressoren
 - PO heeft al stappen gezet om dit te verbeteren
 - Jaar 1&2 hebben al aanpassingen gekregen
- Op 13-05-2025 was Splinter aanwezig bij de evaluatie van RA-1. Het was een goed georganiseerd blok, waarbij studenten de docenten (i.h.b. Jan Aten) bijzonder waardeerden. Enkele verbeterpunten waren de lange microscopiepractica, maar opdelen van sessies is roosterteknisch niet mogelijk. Daarnaast gaven studenten aan de histopathologie erg lastig te vinden, de coördinatoren gaan kijken of daar e-learnings van gemaakt kunnen worden, met directe feedback. Daarnaast worden mogelijk tijdens de microscopiepractica korte momenten ingelast waarin met kleine groepen samen met de studenten naar de preparaten gekeken wordt, als extra feedback. Dit wordt door de studenten die aanwezig waren erg gewaardeerd. De coördinatoren probeerden echt mee te denken vanuit het studentenperspectief. Daarnaast werd Jan Aten bedankt voor zijn jarenlange inzet en draagt hij vanaf volgend jaar het coördinatorschap over aan een collega.
- Op 14-05-2025 was Ivar bij de evaluatie van RA-3. Het vak is goed beoordeeld met als grootste pluspunt dat de docenten en coördinatoren erg enthousiast waren. Het grootste probleem tijdens RA-3 was het symposium over pneumonie. Het werd duidelijk tijdens de evaluatie dat de kwaliteit van dit symposium omhoog moet en de roostering van de week waarin dit symposium is omgegooid moet worden in verband met het feit dat het symposium de dag na de eindtoets van WDD-2 is. Verder waren de RAT en het eindtentamen van slechte kwaliteit (i.e. spelfouten, missende plaatjes, onduidelijke vragen). Ten slotte wordt de huidige coördinator (Yvonne Pannekoek) vervangen vanwege de maximaal toegestane duur van haar positie.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

- Op 12-05-2025 waren Splinter en Lieke aanwezig bij het plenair overleg over deel B van de master. Veel voorstellen hadden reeds akkoord gekregen voor het overleg. Lid 4.9 is aangepast en daarmee nu voldoende duidelijk. De precieze regels omtrent (on)geoorloofde afwezigheid blijven vaag in de OER. Patricia Griffioen is vanuit het MT-Master bezig met het opstellen van beleid omtrent dit onderwerp omdat het MT het eens was met dat er nu een groot grijs gebied is en de regels niet duidelijk vindbaar zijn. Hierbij werd benadrukt dat dit niet specifiek in de OER hoeft, omdat de OER gaat over de rechten en plichten van de opleiding en de studenten, en het verdere beleid vervolgens apart uitgewerkt wordt. Het Mt is van plan om studenten te betrekken bij het opstellen van dit beleid.
- Op 13-05-2025 hadden Lieke, Sacha en Splinter een informeel overleg met OT-MA & de CoRaad. Enkele punten zijn besproken:
 - De CoRaad heeft een mail gekregen met de mededeling dat er verwacht wordt dat zij de selfie-wall opbouwen bij de diploma-uitreikingen. Dit is voor hen niet haalbaar. De vraag ligt of dit door degenen die de borrel opbouwt opgezet kan worden.
 - De CoRaad had een mail gekregen van een onderzoeker binnen de kindergeneeskunde met de vraag of zij het een goed idee vonden om coassistenten te vragen 1 dag te registreren hoeveel tijd de arts-assistent kwijt is aan administratie. Dit leek de CoRaad geen wenselijke situatie, aangezien dit weinig bijdraagt aan het leerproces van de coassistent. Ze gaan contact opnemen voor meer informatie en het OT bespreekt dit op hun vergadering.
 - Sacha sprak als studentambassadeur met Juliette Parlevliet, vertrouwenspersoon, over het afschaffen, danwel anders inrichten, van de studentambassadeurs vanwege het feit dat zij weinig werk hebben. Voordat de studentambassadeurs afgeschaft werden vroeg Juliette of de FSR dit met de OT's wilde bespreken aangezien ze ooit in het leven waren geroepen door het OT-BA. Mirjam de Haart heeft sociale veiligheid in haar portefeuille en kon zich vinden in het feit dat de studentambassadeurs in de huidige vorm weinig toevoegen. Zij bespreekt dit verder binnen de commissie sociale veiligheid, TLC en het OT

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit Taskforces.

10.2. Taskforce brainstorm (48 min)

Het academisch jaar begint ten einde te komen, wat betekent dat het raadsjaar nog maar enkele maanden duurt. Het leek Sacha een goed moment om eenmaal plenair stil te staan bij elke taskforce en samen te bedenken wat de FSR in de laatste periode wil bereiken, of hoe

raadsleden elkaar kunnen ondersteunen.

Duurzaamheid

- Vraag: “Hoe zouden we de FSR meer betrokken kunnen laten worden bij grote projecten gericht op duurzaamheid?”
- Context: Er lopen nu 2 grote projecten; de curriculum scan van de bachelor Geneeskunde onder leiding van Anne Timmermans en de themalijn herziening in de master Geneeskunde onder leiding van Marc van Heerde. Beide projecten lopen (*traag*), maar grotendeels zonder SR input. De SR zou dus meer aankoping kunnen zoeken bij deze projecten, of anders zich meer richten op kleine initiatieven.

PV: Probeer aanhaking te vinden bij de projecten door een mail te sturen naar betrokkenen of er input van studenten nodig is.

Diversiteit

- Vraag: Hoe denkt de SR over de herinrichting van de expertisegroep D&I vanuit TLC?
- Context: Taskforce diversiteit schuift om de maand aan bij de expertisegroep diversiteit en inclusie vanuit het teaching and learning center. Er is al vaker gesproken over het herinrichten van de expertisegroep na het aannemen van nieuwe student diversity officers, bijvoorbeeld door de SDO's aan te laten schuiven en te laten fungeren als de schakel tussen de expertisegroep en de studentenorganisaties (mede om bijvoorbeeld de IFMSA en MFAS makkelijker te kunnen betrekken).

PV: Voorstel; studenten vergaderen onderling, en docenten vergaderen los met slechts SDO's. Zo is de FSR efficiënter in haar tijd en wordt inbreng gericht gedaan (idealiter ook MI erbij betrekken). Wel is de FSR bereid op aanvraag input te geven of zaken toe te lichten.

Bij Farah kan dit onderwerp ook eventueel worden geopperd voor een BSO.

Studenten participatie

- Vraag: Heeft het zin om deze taskforce voort te zetten of kunnen we dit beter integreren in CoPR?
- Context: Na een wat rommelige start waarbij het onduidelijk was of deze taskforce nou draaide om aanwezigheid bij lessen of participatie in medezeggenschap is er eigenlijk vrij weinig gebeurd met deze taskforce. Aanwezigheid bij lessen wordt door de betreffende commissies opgepakt. Naar ons idee is participatie iets wat vooral op

promotie berust en is het mogelijk beter om dit taskforce te schrappen en volgend jaar aan te raden dit als CoPR op te pakken.

PV: Taskforces zijn vooral handig voor periodieke acties. Wel is het een idee om dit onderwerp te houden als dossier binnen CoPR, zodat het wel overzichtelijk in het jaarverslag komt. Overdragen aan volgende FSR: student participatie is in praktische zin vooral promotie, dus advies om het als dossier op te nemen in CoPR.

Internationalisering

- Vraag: Zouden er mensen interesse hebben om volgend jaar te helpen met het organiseren van een lezingen cyclus
- Context: Ik zat na te denken over Guus benaderen voor een lezingencyclus over Global Health. Internationalisering is een beetje een slapende taskforce geweest dit jaar. Toch wil ik Global Health en internationalisering meer onder de aandacht brengen onder studenten gezien de relevantie. Ik zou eigenlijk meer internationalisering in het verplichte curriculum terugzien maar dit lijkt me onrealistisch, al helemaal wanneer ik volgend jaar niet in de SR zit. Wat ik wel kan proberen is om extracurriculair een cyclus te organiseren.

PV: Leuk idee, Maisy gaat in gesprek met Guus ten Asbroek en er zal kunnen worden gekeken naar K0-1 lokalen en bespreek met de volgende FSR of zij het leuk vindt om hieraan bij te dragen.

Mental health

- Vraag: "Hoe kan de SR helpen de studiebegeleiding verbeteren?"
- Context: Uit de SR enquête is naar voren gekomen dat grote factoren die een rol spelen bij ervaren stress van studenten te maken hebben met de studie. Denk hierbij aan hoge ambities of perfectionisme. Er lijkt hier een rol voor de opleiding te zijn, maar de taskforce heeft weinig ideeën wat realistische en nuttige aanknopingspunten zijn.

PV: Vragen op IMS hoe de studiebegeleiding en specifiek het mentoraat geregeld is bij andere faculteiten. De taskforce kan dan met concrete vragen/voorstellen naar OC's.

GEN+MI=3

- Vraag: "Wat is de rol van de SR in de integratie van beide opleidingen op de faculteit?"
- Context: Het is nog onduidelijk hoe de SR kan toevoegen aan de huidige initiatieven binnen de faculteit voor de integratie van beide opleidingen. Naast het feit dat de taskforce het leven in is geroepen is hier nog weinig constructiefs in gebeurd.

PV: In alle commissies bij de OT's de vraag stellen wat er nu concreet gebeurt en waar de FSR bij aan kan sluiten. De taskforce kan ook met elkaar gaan brainstormen, bijvoorbeeld over peer-to-peer teaching.

Ten slotte is het thema 'Extramuraal' besproken als eventuele toevoeging als Taskforce aangezien dit een belangrijk onderwerp lijkt voor de toekomst. Het is al een dossier waar Splinter mee bezig is voor de bachelor met Eva Hoff. Dit kan worden besproken met de toekomstige FSR. Het zou binnen CoMa ook besproken kunnen worden of zij daar ook een dossier voor ziet.

Alle commissievoorzitters gaan kritisch naar de dossiers en taskforces kijken en realistisch overdragen met een advies aan de volgende FSR.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

Danyscha stuurt de uitnodiging voor Sterke Start naar de SR-mail.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

De afspraken omtrent afwezigheid op de PV zijn nogmaals besproken.

Ook is het missen van deadlines ed nogmaals besproken, vraag aan iedereen om te letten op gemaakte afspraken bij evaluatieweekend.

13.2. Rondvraag

- Splinter: 1. Ik heb TAQT- trainingen uitgezocht.
Wie lijkt dit wat?
 - Effectief vergaderen
 - Onderhandelen volgens Harvard
 - Zelfsturende teams

Meerdere opties mogelijk. Indien akkoord wil ik het wel regelen.

>> Splinter stuurt hiervoor een poll in de chat.

2. Kan er iemand naar IMS zaterdag 23 mei? Vince kan ook niet. Hieronder nog een keer de tekst zoals verstuurd in SR belangrijk groepschat:

Beste mensen, zaterdag 24 mei is de IMS vergadering in Utrecht, ik ga hier vaak heen, maar kan deze dag helaas niet. Er staat op de agenda "Discussie: Raming basisartsen", omdat dit jaar een raming plaatsvindt om vast te stellen hoeveel basisartsen er in de toekomst nodig zijn in Nederland. Dr. Cisca Joldersma, directeur van het Capaciteitsorgaan, neemt de vertegenwoordigers graag mee in het proces van de raming en heeft een aantal vragen voor jullie voorbereid. Mij lijkt het wel handig om hier iemand van de SR heen te laten gaan. Vince gaat (als het goed is, heb hem hier nog niet over gesproken) hier ook heen als masterassessor. Is er iemand die dit lukt? Is denk ik wel belangrijk om over mee te praten. Reiskosten worden vergoed. Het duurt van 11:00 - 13:00. De locatie is vlak naast Utrecht Centraal. Als iemand heen wil, neem contact met mij op, dan kan ik een beetje vertellen hoe het er daar aan toe gaat enzo en andere praktische zaken.

>> Splinter stuurt Maisy een appje met alle dingen die zij moet weten voor het IMS.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

Er waren geen nieuwe agendapunten.

Sacha	1. gaat naar bekers ter promotie kijken (verkiezingen evenement) 2. kijkt met Maisy naar het archiveren van de mail van Dick omtrent flyers 3. plant een gesprek met OC-GNK, zodat de toekomstige raadsleden kennis kunnen maken met dit orgaan en haar leden 4. verdiept zich in de raadsassistenten ivm datum van de functieverdeling 5. stuurt de agenda naar Yvo, Suzanne en Hotze	
Maisy	1. gaat OT-MI vragen naar de reservering kwaliteitsgelden in het jaarplan van OT-MI 2. prikt een datum met de FSR VU in juni 3. gaat haar eigen declaraties na 4. coördineert met Lieke de promotie van 'de nacht van de vluchteling'	
Splinter	1. stuurt een poll in de chat voor TAQT-trainingen 2. stuurt Maisy een appje met alle dingen die zij moet weten voor het IMS	
Ivana	1. stuurt de notulen van de CSR vergadering naar Maisy	
Lieke	1. kijkt met Danyscha naar een activiteit voor het overdrachtsweekend 2. coördineert met Maisy de promotie van 'de nacht van de vluchteling'	

Wisse	1. vraagt nog eens uit bij de MOFA-werkgroep wat er gedaan kan worden met het overige geld en of dit in context geplaatst kan worden	
Bas		
Daniël		
Danyscha	1. kijkt met Lieke naar een activiteit voor het overdrachtsweekend 2. stuurt de uitnodiging voor Sterke Start naar de SR-mail	
Ivar		
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissievoorzitters	1. kritisch naar de dossiers en taskforces kijken en realistisch overdragen met een advies aan de volgende FSR	
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (20:40)

Sacha sluit de vergadering om 20:40.